

Voting Results of the Agenda of the 23rd
Ordinary General Assembly (First Meeting)

نتائج التصويت على جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة
العادية الثالثة والعشرون (الاجتماع الاول)

- 1. Approval of the sale and transfer of SEC's entire ownership in Saudi Power Procurement Company (Principal Buyer) to the government according to SEC's announcement published on the website of the Saudi Stock Exchange Company "Tadawul" on 29/11/2021, as SEC received a transmittal from HRH the Minister of Energy and Chairman of the Ministerial Committee for Restructuring the Electricity Sector, stating the issuance of the Council of Ministers' resolution No. (227) dated 18/04/1443H approving to take all legal procedures necessary to sell and transfer SEC's entire ownership in Principal Buyer to the government.**

1. الموافقة على بيع ونقل كامل حصص الشركة السعودية للكهرباء في الشركة السعودية لشراء الطاقة (المشتري الرئيس) إلى ملكية الدولة، وفقاً لإعلان الشركة السعودية للكهرباء في موقع السوق المالية السعودية "تداول" في تاريخ 2021/11/29م بخصوص تلقيها برقية صاحب السمو الملكي وزير الطاقة رئيس اللجنة الوزارية لإعادة هيكلة قطاع الكهرباء، والتي تفيد بصدور قرار مجلس الوزراء رقم (227) وتاريخ 18/04/1443هـ — القاضي بالموافقة على القيام بجميع الإجراءات النظامية اللازمة لبيع ونقل كامل حصص الشركة السعودية للكهرباء في الشركة السعودية لشراء الطاقة إلى ملكية الدولة.
- 2. Approval of delegating the authority to SEC's Board of Directors to undertake all necessary legal procedures to sell and transfer SEC's entire ownership in Saudi Power Procurement Company (Principal Buyer) to the government.**

2. الموافقة على تفويض مجلس إدارة الشركة السعودية للكهرباء بالقيام بجميع الإجراءات النظامية اللازمة لبيع ونقل كامل حصص الشركة السعودية للكهرباء في الشركة السعودية لشراء الطاقة (المشتري الرئيس) إلى ملكية الدولة.
- 3. Approval of the transactions and contracts between SEC and the Gulf International Bank in which the Board member, Dr. Najm bin Abdullah Al-Zaid, has an indirect interest, being a one-year finance agreement, as part of the ordinary course of business with no preferential benefits granted, and in the amount of (SAR 500,000,000) five hundred million riyals.**

3. الموافقة على التصويت على الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وبنك الخليج الدولي والتي لعضو مجلس الإدارة الدكتور نجم بن عبدالله الزيد مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن اتفاقية تمويل لمدة عام واحد، وذلك ضمن سياق الأعمال الاعتيادية ولم تمنح أي مزايا تفضيلية، بمبلغ (500) خمسمائة مليون ريال.
- 4. Approval of the policy of Criteria for Participation in Competing Business of the Company.**

4. الموافقة على لائحة معايير الاشتراك في الأعمال المنافسة لأعمال الشركة.